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Rada Miasta Włocławek 

 

Protokół nr 17/2019 

 

XVII Sesja w dniu 16 grudnia 2019  

 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 18:26 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

 

Obecni: 

1. Jacek Buława nieobecny 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski nieobecny 

25. Piotr Zwoliński 

 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

otwarcie sesji 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XVII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego oraz Pani 

Domiceli Kopaczewskiej a także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli 

mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w obradach.  

 

stwierdzenie quorum 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 20 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 16 grudnia br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XVII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XVI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 26 

listopada 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

zmiany do porządku obrad XVII sesji 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński, 

• Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski 

 

Zmian do zaproponowanego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad. 2 

Uchwała w sprawie przystąpienia do partnerstwa w celu przygotowania i wspólnej 

realizacji projektu w ramach Działania 8.3 " Wsparcie przedsiębiorczości i 

samozatrudnienia w regionie" Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2017-2020. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia do partnerstwa w celu przygotowania i wspólnej 

realizacji projektu w ramach Działania 8.3 " Wsparcie przedsiębiorczości i 

samozatrudnienia w regionie" Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2017-2020. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr 

Zwoliński 

 

NIEOBECNI (5) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Janusz 

Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 3 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 26 

listopada br. do dnia 16 grudnia br. i przedstawia się następująco:  
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4 grudnia wystosowany został do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego 

wniosek o dofinansowanie z Funduszu Solidarnościowego na zadanie pn.: „Centrum 

Wsparcia Społecznego we Włocławku. Utworzenie Centrum Opiekuńczo – 

Mieszkalnego”. W ramach realizacji projektu przewiduje się remont, adaptację i 

wyposażenie budynków przy ul. Brzeskiej 27 i Piekarskiej 25 na potrzeby utworzenia 

12 mieszkań chronionych oraz jednego mieszkania wytchnieniowego, wspierających 

osoby potrzebujące pomocy w codziennym funkcjonowaniu. Wartość zadania wynosi 

6.5 miliona złotych, wnioskowana kwota dofinansowania to ponad 2.5 miliona 

złotych.  

11 grudnia został ogłoszony otwarty konkurs ofert na realizację zadania publicznego: 

„Prowadzenie kawiarni obywatelskiej „Śródmieście Cafe” przy ul. 3 Maja 9 we 

Włocławku”. Wybrany w postępowaniu podmiot poprowadzi kawiarnię w okresie od 1 

lutego do 31 grudnia 2020 r. Działanie wpisuje się w Gminny Program Rewitalizacji 

Miasta Włocławek na lata 2018-2028. 

W okresie międzysesyjnym zawarto umowy dotyczące udzielenia zamówień 

publicznych, między innymi na takie zadania, jak: 

Utrzymanie i konserwacja oświetlenia ulic miasta Włocławek: umowa zawarta 28 

listopada z firmą ENERGA Oświetlenie Sp. z o.o. z siedzibą w Sopocie, wartość 

umowy to ponad 2 miliony 700 tysięcy złotych, a termin realizacji od 1 grudnia 2019 

roku do 30 listopada 2021 roku. 

Przebudowa drogi rowerowej wzdłuż DK 91: umowa została zawarta 11 grudnia z 

Firmą Inżynieryjno – Drogową DROGTOM Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku, 

wartość umowy to niespełna 315 tysięcy złotych brutto, termin realizacji: do dnia 

30 kwietnia 2020 roku. 

6 grudnia rozstrzygnięto drugi konkurs ofert na realizację szczepień ochronnych 

przeciwko grypie dla osób powyżej 65 roku życia. Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej 

zaszczepi 160 osób do 20 grudnia. W roku bieżącym ze szczepień skorzystało 

dotychczas 2 240 seniorów. Koszt realizacji programu wyniósł 94 890 zł.  

Wydział Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii rozpoczął zbiórkę danych od 

największych włocławskich firm w celu przeprowadzenia analizy ruchu w godzinach 

szczytu oraz zaproponowania lokalizacji miejsc parkingowych „Park&ride”. 

Wydział Edukacji pozyskał z Ministerstwa Edukacji Narodowej dodatkowe środki na 

dofinansowanie w zakresie doposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne 

nowych pomieszczeń do nauki. Są to pomieszczenia powstałe w wyniku adaptacji w 

szkołach/placówkach publicznych prowadzonych przez jednostki samorządu 

terytorialnego. Pozyskaliśmy również dodatkowe środki na dofinansowanie w 

zakresie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne pomieszczeń w 

szkołach publicznych prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego 

rozpoczynających kształcenie w zawodach, w których szkoły te nie prowadziły 

kształcenia, w tym pomieszczeń do przeprowadzania części praktycznej egzaminu 

zawodowego.  

 

W dyskusji nad przedłożoną informacją wzięli udział: 
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•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Józef Mazierski 

•  dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta 

•  Domicela Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie wysokości podatku od środków 

transportowych zaproponowanych na rok przyszły dokonała Pani Honorata 

Baranowska Skarbnik Miasta 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (7) 
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Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Zagadnienie dotyczące wysokości stawek podatku od nieruchomości w roku 2019 

przedstawiła Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Honorata Baranowska Skarbnik Miasta 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji nad procedowanym zagadnieniem 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 
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Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Uchwała uchylająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

 

Zagadnienia zawarte w przedłożonych uchwałach ze względu na ich wspólną 

tematykę zaprezentował Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienia. 

 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Katarzyna Zarębska. 

 

Również projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w 

tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 

 

Następnie pozytywną opinię o projekcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

wysokości opłat za usługi komunalne jak również pozytywną opinię o projekcie 

uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne w imieniu Komisji 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, która rozpatrywała ww. uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za 

usługi komunalne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi komunalne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 
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Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 

pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta Włocławek. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Paweł Żyżelwicz Dyrektor Wydziału 

Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienia. 

 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie pozytywną opinię o projekcie ww. uchwały w imieniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska, która także rozpatrywała ww. uchwałę przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 

pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 

płatnego parkowania. 

 

Zagadnienie przedstawił Pan Paweł Żyżelwicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu 

Zbiorowego i Energii. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrujących ww. zagadnienia. 

 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta: 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie pozytywną opinię o projekcie ww. uchwały w imieniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska, która także rozpatrywała ww. uchwałę przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal, który jednocześnie zgłosił wniosek do 

ww. projektu uchwały. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Józef Mazierski 

• radny Janusz Dębczyński 

•  radny Piotr Kowal 

•  dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radny Józef Mazierski 

•  Paweł Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

•  radny Józef Mazierski 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu zawartego w Rozdziale V pkt. 2 określając stawkę opłaty za pół 

godziny parkowania w strefie płatnego parkowania w wysokości 1,00 zł. W projekcie 

uchwały zaproponowanej przez Prezydenta Miasta stawka za pół godziny 

parkowania w tej strefie wynosi 1,10 zł. Wniosek w imieniu Klubu radnych SLD i K.O, 

zgłosił radny Piotra Kowala.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po przyjęciu wniosku Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania 

nad uchwałą wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 

płatnego parkowania wraz z przyjętą zmianą. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta wraz z przyjętą autopoprawką. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta odniósł 

się do wypowiedzi, zaprezentowanych podczas dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie uchwalenia " Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji spółka z o.o. we Włocławku 

na lata 2020-2027 ". 

 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały przedstawiła 

Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie uchwalenia " Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji spółka z o.o. we Włocławku 

na lata 2020-2027 ". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

 

Po zakończeniu procedowania nad ww. punktem porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miasta ogłosił 15 minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

 

Przerwa w obradach sesyjnych. 

 

Wznowienie obrad o przerwie. 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału 

Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Mariola Gawłowska 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 12 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie utworzenia parku miejskiego i nadania mu nazwy. 
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Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Bielicki 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Krzysztof Kukucki Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie utworzenia parku miejskiego i nadania mu nazwy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 14 

Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Piotr Bielicki 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radna Joanna Hofman-Kupisz 

- Piotr Bielicki Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 
na rok szkolny 2019/2020. 
 

Założenia do projektu uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 

na rok szkolny 2019/2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 
organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych Placówek Oświatowych we 
Włocławku oraz nadania jej statutu. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

• radna Wanda Muszalik 

• Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji 

 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych Placówek Oświatowych we 

Włocławku oraz nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 18 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką. 
 

Wprowadzenia do obydwu zagadnień finansowych związanych ze zmianami w 

budżecie miasta oraz wieloletnią prognozą finansową wynikających z przedłożonych 

uchwał dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, która również 

wyjaśniła przyczynę zgłoszonych autopoprawek do ww. uchwał. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Także uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła również Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz 

•  radny Józef Mazierski 

•  Honorata Baranowska Skarbnik Miasta 
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Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania kolejnej 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2020 rok. 

 

Ad. 20  

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. 
 

Wprowadzenia dokonał dr Marek Wojtkowski Prezydent Miasta informując, iż w dniu 

dzisiejszym przedkłada Radzie Miasta dwa dokumenty: projekt budżetu na 2020 rok 

oraz wieloletnią prognozę finansową na lata 2020-2030, które zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych stanowić będą podstawę gospodarki finansowej miasta na 

przyszły rok oraz możliwości finansowe rozwoju miasta w latach następnych. 

Przy konstruowaniu obu projektów uwzględniono otoczenie makroekonomiczne, tj. 

wskaźniki zawarte w projekcie ustawy budżetowej, wskaźniki opublikowane przez 

Ministerstwo Finansów a także decyzje Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w 

przedmiocie planowanych dotacji. Bardzo istotnym elementem polityki finansowej 

będzie wypracowanie znaczącej nadwyżki operacyjnej, co będzie niezwykle trudne, 

zważywszy na strukturę dochodów i wydatków.  

Na podstawie prognoz oszacowano dochody budżetowe na poziomie 757 mln zł,  

w tym: 

dochody bieżące 709 mln zł, 

dochody majątkowe w wys. 48 mln zł. 

Dochody na zadania własne określono na poziomie – 628 mln zł, 

na zadania zlecone – 112 mln zł, 

a na zadania rządowe – 16 mln zł. 

Dochody są wyższe o 91 mln zł w stosunku do planowanych na 2019 rok, z tego 

dochody bieżące wyższe o 90 mln zł, a dochody majątkowe wyższe o 1 mln zł. 

Należy podkreślić, że samorząd zamierza ubiegać się o fundusze zewnętrzne na 

realizację zadań z różnych dziedzin ujętych w budżecie, szczególnie w zakresie 

zamierzeń inwestycyjnych. Tak więc poziom dochodów majątkowych będzie 

stosownie urealniany i zmieniane będą źródła finansowania zadań. Inwestycje są 

bowiem, czynnikiem niezbędnym dla utrzymania poziomu życia mieszkańców 

Włocławka.  
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Największy kwotowo wzrost dochodów odnotowano w działach związanych z 

pomocą społeczną i rodziną, który wynika ze zwiększenia poziomu dotacji z budżetu 

państwa w związku z wypłatami świadczeń wychowawczych 500+, bo będzie to 

pierwszy pełny rok, gdy świadczenia obejmą każde dziecko, oraz w oświacie, w 

związku z ujęciem w subwencji oświatowej na 2020 rok skutków dwukrotnych 

podwyżek, wprowadzonych w 2019 roku dla nauczycieli.  

Na 2020 rok subwencja oświatowa wyniesie 169 mln zł. Należy zaznaczyć, iż 

dochody te, nie rosną tak szybko – jak wydatki bieżące.  

W strukturze dochodów ponad 22% dochodów własnych bieżących stanowią udziały 

w dochodach budżetu Państwa z tytułu podatku dochodowego, nazwane na 

zestawieniu graficznym - podatkami z Ministerstwa.  

Dopełnienie zmian w 2019 roku w podatku dochodowym od osób fizycznych 

dotyczących: 

 likwidacji podatku PIT dla osób do ukończenia 26. roku życia,  

 obniżenia podstawowej stawki podatku z 18% do 17%,  

 zwiększenie kosztów uzyskania przychodu,  

spowodowało w efekcie spadek dochodów z tytułu udziału w podatku PIT na 2020 

rok.  

W stosunku do roku 2019 Minister Finansów określił dla miasta Włocławek 

planowaną kwotę dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego 

od osób fizycznych o 1 mln 988 tys. zł mniej. Na 2019 rok wskazał dochody z PiT-u w 

wys. 133 mln 402 tys. zł, a na rok 2020 w wys. 131 mln 414 tys. zł.  

Należy w tym miejscu przypomnieć Państwu Radnym i Mieszkańcom naszego 

miasta, iż w przypadku miast na prawach powiatu, czyli miasta Włocławek udział we 

wpływach z PIT od osób pracujących i zamieszkałych na terenie miasta wynosi 48,33 

% i wpływy z Pit-ów powinny stanowić podstawę budżetu.  

Subwencje stanowią ponad 31 % dochodów bieżących. W tym subwencja oświatowa 

w wys. 169 mln zł – która stanowi 29 % dochodów bieżących.  

Dla porównania w 2019 r. stanowiła 155 mln zł.  

Subwencja jest dość znaczącą pozycją w budżecie, jednakże w porównaniu do 

nałożonych obowiązków (m in. koniecznością sfinansowania kosztów 

przechodzących z 2019 roku podwyżek dla nauczycieli, podwyższenia standardu 

wyposażenia placówek) subwencja oświatowa jest wysoce niewystarczająca.  

Przy tej konstrukcji budżetu miasta subwencja pokryje wydatki bieżące na oświatę i 

opiekę wychowawczą zaledwie w 73 %. Obrazuje to zestawienie graficzne. Dochody 

z tytułu podatków i opłat lokalnych stanowią 23 % dochodów bieżących. Na 2020 rok 

założyliśmy wzrost stawek podatku od środków transportowych przeciętnie o 6% 

oraz podatku od nieruchomości średnio o 15%. Dochody te będą w trakcie realizacji 

budżetu sukcesywnie urealniane, jednak w niepełnym zakresie zrekompensują 

większe wydatki miasta w 2020 roku, które podyktowane są głównie zmianami 

systemu podatkowego, ustawowym wzrostem wynagrodzenia minimalnego 

w miejskich jednostkach, a także obiecanymi przez rząd podwyżkami dla nauczycieli. 

Tylko na pokrycie ustawowego wzrostu wynagrodzenia minimalnego od nowego 

roku, należy zabezpieczyć ponad 6 mln zł.  
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Działy pomocy społecznej, rodziny stanowią ponad 18% dochodów bieżących, przy 

czym ponad 80 % są to pieniądze znaczone pochodzące z dotacji na zadania 

zlecone – rządowe lub dotacje celowe na zadania własne. Pozyskane środki 

pokrywają zaledwie w 67 % wydatki bieżące w zakresie pomocy społecznej, dotyczy 

to również niektórych zadań rządowych np. zespołu do spraw orzekania o 

niepełnosprawności. Powyższe także przedstawia zestawienie graficzne.  

W przyszłym roku znacząco wzrosną wydatki bieżące na wsparcie dla rodzin – do 

wysokości 111 mln zł (dla porównania w 2019 r. było to 77 mln zł). 

Z tytułu najmu, dzierżawy zasobu lokalowego gminy planuje się uzyskać ponad 14 

mln zł. Wydatki na utrzymanie zasobu lokalowego to ponad 22 mln. zł. Półtorakrotnie 

wyższe od pozyskanych dochodów – koszty utrzymania lokali mieszkalnych wynikają 

częściowo z uchwalonych stawek czynszowych na dość niskim poziomie, ale także z 

nieregulowania należności przez najemców. Zaległości z tego tytułu na dzień 

30.09.2019 r. wyniosły 52 mln zł + 38 mln zł odsetek, co oznacza wzrost zaległości 

należności głównej w stosunku do poprzedniego roku o około 2 mln zł. Utrzymywanie 

się relacji zmniejszających się dochodów z tego tytułu przy rosnących kosztach 

utrzymania wymusza podwyżkę stawek czynszowych, aby nie doprowadzać do 

jeszcze większego pogorszenia stanu technicznego budynków, które na dzień 

dzisiejszy wymagają już znacznych nakładów remontowych.  

Podejmowane działania w stosunku do osób niepłacących (czasami bolesne dla 

mieszkańców np. przekwaterowania do lokali o niższym standardzie) w celu poprawy 

ściągalności czynszów. Na cele oddłużania opracowano program „Oddłużanie”, w 

ramach którego dłużnicy zalegający z czynszem za miejskie mieszkania, podejmują 

pracę pozwalającą im zmniejszyć zaległości. Urzędnicy opracowali program 

„Wolontariat szansą na oddłużenie”. Efekty Pilotażu, dotyczące redukcji długu 

czynszowego prowadzonego od września do grudnia br. będą znane po zakończeniu 

bieżącego roku.  

W przyszłym roku zakładane jest uzyskanie dochodów majątkowych w wysokości 

prawie 48 mln zł, z tego przewiduje się pozyskanie środków unijnych w wys. prawie 

30 mln zł na dofinansowanie projektów pn.: 

 „Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego poprzez poprawę efektywności 

energetycznej, wdrażania technologii niskoemisyjnej we Włocławku w ramach 

projektu BIT – CITY II” etap II – dochody w wys. 11 mln 309 tys. zł, 

- „Rozbudowa Al. Jana Pawła II we Włocławku w kategorii drogi wojewódzkiej – 

dochody w wys. 6 mln 437 tys. zł, 

 „Infostrada Kujaw i Pomorza 2” - dochody w wys. 1 mln 807 tys. zł, 

- „Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku przy ul. 3-go Maja we 

Włocławku na Centrum aktywizacji i przedsiębiorczości” – dochody w wys. 2 mln 966 

tys. zł, 

 „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie miasta Włocławek 

– etap III i „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie miasta 

Włocławek – etap VI” – dochody w wys. 5 mln 824 tys. zł, 

 „Przebudowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego na mieszkania socjalne w 

bloku nr 2 przy ul. Zakręt 8 we Włocławku” – dochody w wys. 308 tys. zł,  
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 „Wzmocnienie i wykorzystanie potencjału endogenicznego Włocławka poprzez 

turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego – dochody w 

wys. 1 mln 285 tys. zł. 

Pozostałe dochody majątkowe pochodzić będą: 

 z Funduszu Dróg Samorządowych na dofinansowanie zdania pn. Przebudowa ulicy 

Grodzkiej wraz z infrastrukturą w wys. 9 mln 575 tys. zł,- z przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności, odpłatnego nabycia prawa własności 

lub prawa użytkowania wieczystego w wys. 8 mln 381 tys. zł, 

 ze sprzedaży składników majątkowych, zużytego sprzętu komputerowego – dochody 

w wys. 67 tys. zł,  

 Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski poinformował, że na wydatki w 2020 roku 

określono limit w wysokości 810 mln zł, w tym na wydatki bieżące 676 mln zł, wydatki 

majątkowe w wys. 134 mln zł.  

Wydatki są wyższe o 140 mln zł w stosunku do planowanych na 2019 rok, z tego 

wydatki bieżące wyższe o 85 mln zł, a wydatki majątkowe wyższe o 54 mln zł, co 

obrazuje zestawienie graficzne.  

W zakresie wydatkowania środków budżetowych na poszczególne dziedziny 

gospodarki miasta tradycyjnie najwyższy udział w wydatkach bieżących ma oświata, 

wraz z edukacyjną opieką wychowawczą, które stanowią ponad 35 % budżetu. 

Drugie miejsce zajmują pomoc społeczna, rodzina i pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej, pochłaniające prawie 20 % budżetu na wydatki bieżące. Ze 

względu na fakt, iż realizacja zadań z tego zakresu jest ściśle regulowana ustawami i 

rozporządzeniami, samorząd ma niewielki wpływ na poziom wydatków, a możliwości 

racjonalniejszego gospodarowania środkami finansowymi są bardzo ograniczone. 

Wydatki budżetowe na transport i łączność wyniosą prawie 101 mln zł, co stanowi 

15% wydatków ogółem, w tym wydatki bieżące zaplanowano na poziomie 43 mln zł, 

a wydatki majątkowe na poziomie 58 mln zł. 

Prezydent Miasta zwrócił uwagę, iż problemem dla samorządności gmin jest 

narzucanie ustawowych obowiązków bez zapewnienia stabilności dochodów. Są to 

obowiązki, którym musimy się podporządkować. Intencją władz samorządowych 

zatem musi być ograniczanie wydatków bieżących! Należy zauważyć, że wyraźny 

wzrost w tym zakresie następuje tylko na tych zadaniach, które są finansowane ze 

środków rządowych, takich jak program 500+. Przypomnieć należy, iż w przyszłym 

roku na realizację tego programu zaangażowane zostaną środki budżetowe w 

wysokości około 111 mln zł, one przejdą przez „kasę miasta” i będą wyższe od 

tegorocznych o około 34 mln zł. Stąd bierze się znaczący wzrost wydatków w 

obszarze „Rodzina”.  

Natomiast wydatki bieżące, które miasto pokrywa z dochodów własnych, będą 

monitorowane. Musimy brać pod uwagę scenariusz awaryjny na wypadek, gdy nie 

będzie możliwe osiągnięcie dochodów i równoważenie budżetu. Niewykluczone, iż w 

takim przypadku zajdzie potrzeba rezygnacji z części zadań - nieobowiązkowych 

zadań społecznych i nie najpilniejszych – aby proponować Wysokiej Radzie zmiany, 

które będą optymalizować realizację budżetu.  
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Równoważenie budżetu jest jednym z priorytetów inżynierii finansowej miasta. Jest to 

niezwykle istotne w kontekście zamierzeń inwestycyjnych w następnych latach. 

Inwestycje są bowiem czynnikiem niezbędnym dla utrzymania poziomu życia 

mieszkańców. Tak jak już powiedziałem, zamierzamy ubiegać się o fundusze na 

realizację zadań z różnych dziedzin w obecnej perspektywie finansowej Unii 

Europejskiej, również z Funduszy Krajowych, Funduszu Dróg Samorządowych, 

Funduszu Ochrony Środowiska, Funduszu Solidarnościowego oraz Funduszy 

Norweskich.  

Priorytetem jest utrzymanie finansowania inwestycji, które są: 

 w realizacji, a więc trwa budowa,  

 zadań z podpisanymi umowami, gdzie aktualnie trwa etap opracowania 

dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji administracyjnych 

zezwalających na rozpoczęcie budowy.  

W roku bieżącym zakończona zostanie większość realizowanych zadań, skupiona 

zostanie uwaga na przygotowaniu zadań do nowej prognozy finansowej budżetu Unii 

oraz na dobrym przygotowaniu inwestycji – ważnych dla mieszkańców Włocławka.W 

przyszłym roku na wydatki majątkowe planujemy przeznaczyć prawie 17 % 

wydatków budżetowych. Najwyższy udział będą miały zadania z zakresu 

infrastruktury drogowej, na którą przeznaczymy 43% wydatków majątkowych.  

W tej puli zarezerwowano środki m in. na przebudowę, ul. Letniej, rozpoczęcie 

realizacji budowy alternatywy dla Al. Jana Pawła II w postaci ul. Szewskiej, budowę 

ul. Papieżka od ul. Zielnej do Al. Kazimierza Wielkiego, przebudowę chodnika na 

moście stalowym i wiele innych wymienionych w planie wydatków majątkowych.  

Inne duże przedsięwzięcia to: 

- budowa przejścia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi w rejonie ul. 

Radosnej,  

 „Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego poprzez poprawę efektywności 

energetycznej w ramach projektu BIT-CITY II.  

W przyszłorocznym budżecie czyniono starania, aby uwzględnić środki na wszystkie 

obszary objęte budżetem miasta.  

Zaplanowano środki budżetowe na poprawę bazy oświatowej, na którą 

przeznaczymy 7,6 % wydatków majątkowych.  

Główne z nich, to: 

 rozbudowa budynku Zespołu Szkół Nr 3 o łącznik i windę w ramach dostosowania 

dla osób z niepełnosprawnościami, 

 przebudowa budynku Zespołu Szkół Technicznych, 

 przebudowa budynku Zespołu Szkół Muzycznych, 

 program „dach” – modernizacja pokryć dachowych, 

 program dostosowywania obiektów przedszkolnych do przepisów 

przeciwpożarowych. 

Na przedsięwzięcia z zakresu pomocy społecznej planujemy przeznaczyć prawie 489 

tys. zł, z tego na: 

 zakupy inwestycyjne na potrzeby DPS przy ul. Dobrzyńskiej w wys. 40 tys. zł,  
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 dostosowanie budynku DPS przy ul. Nowomiejskiej do wymogów ochrony 

przeciwpożarowej w wys. 159 tys. zł,  

 montaż systemu klimatyzacji w budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w 

wys. 120 tys. zł, 

 dotację dla Zakładu Aktywności Zawodowej na sfinansowanie montażu klimatyzacji 

w pomieszczeniach pralni wodnej i zakup magla w wys. 100 tys. zł, 

 montaż klimatyzacji w Miejskiej Jadłodajni „u Św. Antoniego” w wys. 20 tys. zł, 

 wymianę instalacji co, wodno-kanalizacyjnej, elektrycznej w pokojach odwiedzin w 

Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej Nr 1 „Maluch” w wys. 50 tys. zł, 

Na Rewitalizację planuje się przeznaczyć 10 mln zł. W ramach tej puli zaplanowano: 

 przebudowę i zmianę sposobu użytkowania budynku przy ul. 3-go Maja 18 we 

Włocławku na Centrum Aktywizacji i przedsiębiorczości – 2 mln zł, 

 3-Maja woonerfem / przebudowa ul. 3-go Maja – 2,5 mln zł, 

 Centrum Wsparcia Społecznego przy ul. Brzeska/Piekarska – 3 mln zł, 

 przebudowę kamienicy przy ul. Maślanej 4/6 – 1 mln zł, 

 przebudowę Placu Wolności – dokumentacja 500 tys. zł, 

 utworzenie Interaktywnego Centrum Fajansu – 500 tys. zł. 

 przebudowę budynku 3-go Maja 9 – 500 tys. zł.  

Ponadto, w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji zaplanowano w budżecie 

rezerwę celową na wydatki majątkowe w wys. 2,5 mln zł i rezerwę w ramach 

wydatków bieżących 1,5 mln zł.  

W zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego zaplanowano pulę 2 mln 244 

tys. zł, z przeznaczeniem na zakupy inwestycyjne dla instytucji kultury kwotę 244 tys. 

zł oraz 2 mln zł na przebudowę, modernizację i wyposażenie budynku Miejskiej 

Biblioteki Publicznej.  

W zakresie kultury fizycznej planuje się inwestycje m. in. na: 

  modernizację boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkól Budowlanych –300 tys. 

Zł 

 modernizację Hali Mistrzów – 2 mln 800 tys. zł, 

 wymianę nawierzchni tartan boiska „Orlik” przy Zespole szkól Budowlanych – 100 

tys. zł, 

W ramach budżetu obywatelskiego wyłoniono projekty w łącznej kwocie 3 mln 984 

tys. zł. Realizacją objętych zostanie 6 zadań: 

 Siłownia plenerowa z placem rekreacyjnym przy Szkole Podstawowej Nr 14 -300 

tys. zł,  rozbudowa integracyjnego placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 9 

wraz z infrastrukturą sportowo – rekreacyjną – 450 tys. zł, 

 budowa boiska wielofunkcyjnego przy II Liceum Ogólnokształcącym – 1 mln zł, 

 Stop komarom i meszkom, budki lęgowe dla ptaków owadożernych – 84 tys. zł, 

 sport i rekreacja - projekt „Zdrowe Zazamcze” – 1 mln zł, 

 plac zabaw i siłownia w Michelinie – 1 mln zł.  

Prezydent Miasta poinformował, że Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje swym 

zakresem okres od 2020 roku do 2030 tj. ostatecznego terminu spłaty długu Miasta. 

Prognoza finansowa na ww. horyzont czasowy przedstawia możliwości spłaty kwoty 

długu.  
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W Prognozie zachowano właściwą relację pomiędzy dochodami bieżącymi i 

wydatkami bieżącymi – celem wygospodarowania nadwyżki operacyjnej 

przeznaczonej na rozwój miasta. Nadwyżka operacyjna została określona na 

poziomie 32 mln 879 tys. zł. 

Indywidualny limit zadłużenia wyliczony został zgodnie z art. 243 ustawy o finansach 

publicznych i jest spełniony przy konstrukcji budżetu na 2020 rok i lata 2020 – 2030.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski zwrócił 

się do Wysokiej Rady o uchwalenie przedłożonych projektów budżetu na 2020 rok i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2030.  

Wystąpieniu Prezydenta Miasta towarzyszyła prezentacja multimedialna ilustrująca 

zestawienia graficzne prezentowanych zagadnień dotyczących projektu budżetu 

miasta na rok 2020 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. 

 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że 

zgodnie z Uchwałą Nr XLV/193/10 Rady Miasta Włocławek z dnia 30 sierpnia 2010 

roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, elementem 

proceduralnym przy rozpatrywaniu projektu budżetu jest odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały budżetowej Miasta 

Włocławek na 2020 rok. 

 

Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska odczytała Uchwałę Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 

grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta 

Włocławek na 2020 rok oraz opinię o możliwości sfinansowania deficytu zakładanego 

w projekcie uchwały budżetowej Miasta Włocławek na 2020 rok jak również 

przedstawiła opinię o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. 

 

Kolejnym etapem procedury jak poinformował Przewodniczący Rady Miasta jest 

odczytanie opinii komisji właściwej do spraw budżetu. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały budżetowej Miasta Włocławek na rok 2020 wraz z uchwałą w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 

 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że kolejnym elementem proceduralnym jest 

prezentacja opinii przez poszczególne Komisje merytoryczne Rady Miasta. 

 

W związku z powyższym pozytywne opinie o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2020 rok oraz o projekcie uchwały w 
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sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030 

przedstawili:  

 w imieniu Komisji Rewizyjnej Wiceprzewodniczący Komisji radny Krzysztof Kowalski, 

 w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal, 

 w imieniu Komisji Porządku Prawnego i Publicznego Wiceprzewodnicząca Komisji 

radna Mariola Gawłowska, 

 w imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska, 

 w imieniu Komisji Edukacji Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik, 

 w imieniu Komisji Kultury i Sportu Wiceprzewodniczący Komisji radny Daniel 

Tobjasz, 

 w imieniu Komisji Rewitalizacji Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura-

Walczak. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Janusz Dębczyński 

•  Zbigniew Lewandowski 

•  Krzysztof Kowalski 

•  Mariola Gawłowska 

•  Piotr Kowal 

•  Ewa Szczepańska 

•  Stanisław Wawrzonkoski (Ad Vocem) 

•  Józef Mazierski 

•  Krystian Łuczak 

•  Krzysztof Grządziel 

•  Zbigniew Lewandowski 

•  Janusz Dębczyński 

•  Jarosław Hupało 

•  Katarzyna Zarębska 

•  Stanisław Krzemieniewski 

•  Marek Wojtkowski 

•  Krzysztof Kukucki 

- Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Włocławek na 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt 

procedowanej uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2020-2030.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania przedstawiona Informacja została 

przyjęta przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

 

Ad. 21 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady Miasta, który 

poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały reguluje zmianę w składzie Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej z uwagi na złożoną rezygnację radnego Pana 

Krzysztofa Kowalskiego. Mając powyższe na względzie zasadnym jest podjęcie 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Elżbieta 

Rutkowska, Stanisław Wawrzonkoski 

 

PRZECIW (6) 

Jarosław Hupało, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wanda Muszalik 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Buława, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki, Janusz Ziółkowski 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 22 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 
W tym punkcie porządku interpelacje złożyli: 

 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radna Mariola Gawłowska, 

•  radny Piotr Kowal 

•  radna Wanda Muszalik 

 

Ad. 23 

 Informacje i komunikaty. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że dokumenty kandydatów na ławników, 

którzy nie zostali wybrani można odbierać do dnia 29 grudnia 2019r. w Urzędzie 

Miasta Włocławek przy ul. Zielony Rynek 11/13, w Biurze Rady Miasta pok. 23 w 

godzinach pracy Urzędu. 
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Przewodniczący Rady Miasta w imieniu Radnych Rady Miasta Włocławek złożył 

wszystkim obecnym serdeczne życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia.  

  

Ad. 24 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XVII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 16 grudnia 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Włocławek Radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 

 

 


